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Proces – verbal 
încheiat azi 22.02.2019  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali.   

 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 

 Supus la vot, procesul - verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi . 

   Se trece la pct. 1 de ordinea de zi : 

1.  Proiect de hotărâre cu privire la  alegerea presedintelui de sedinta . 
D-na Miu Valeria o propune ca presedinte de sedinta pe d-na Mandache Maria si se 

aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 1 . 
D-na presedinte Mandache Maria da citire ordinei de zi :  

1.  Proiect de hotărâre cu privire la  alegerea noului presedinte de sedinta 

         2.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea actualizarii indicatorilor tehnico-economici 
cuprinsi  in devizul general actualizat si asigurarea finantarii de la bugetul local pentru 
categoriile de cheltuieli care nu se finanteaza de la bugetul de stat prin PNDL 2017-2020 pentru 
obiectivul de investitii  Servicii de proiectare faza DE si lucrari de executie ,, Asfaltare DC 189 
Serbanesti (DJ546A) - Floru (DJ703) km 0+784 - km 9+070, comuna Icoana, judetul Olt" 

          3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea aprobarea retelei scolare in baza avizului 
conform emis  de I.S.J. Olt 
            4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 

Supusa la vot, ordinea de zi  se aproba cu unanimitate de voturi . 
            D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 2  de pe ordinea de zi : 
2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea actualizarii indicatorilor tehnico-economici 
cuprinsi  in devizul general actualizat si asigurarea finantarii de la bugetul local pentru 
categoriile de cheltuieli care nu se finanteaza de la bugetul de stat prin PNDL 2017-2020 pentru 
obiectivul de investitii  Servicii de proiectare faza DE si lucrari de executie ,, Asfaltare DC 189 
Serbanesti (DJ546A) - Floru (DJ703) km 0+784 - km 9+070, comuna Icoana, judetul Olt". 

  D-na primar –  ati avut anexat la materialul de sedinta adresa MDRAP, spune ca 
trebuie actualizat devizul de lucrari, avand in vedere cresterea salariului in constructii la 3000 
lei. De la bugetul local cresterea este o suma mica, noi suportam doar 55,5 % din aceste 
cheltuieli, restul revenind celorlalte 2 localitati . 

Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de  voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 2  . 

D-na presedinte de sedinta citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
 3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea aprobarea retelei scolare in baza avizului 

conform emis  de I.S.J. Olt  
D-na primar – s-a votat proiectul retelei scolare, s-a trimis avizul conform, trebuie 

emisa aceasta hotarare . 
D-na presedinte de sedinta Mandache Maria supune la vot pct. 3 de pe ordinea de zi si se 

aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 3  . 
 D-na presedinte de sedinta da citire pct. 4 de pe ordinea de zi : 
  4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 

 D-na primar – am fost declarati eligibili la proiectul pentru scoala, a fost admis 
proiectul, voi fi chemata sa semnez contractul de finantare. Au fost cerinte foarte stricte, au 
ramas si bani neabsorbiti pe aceasta masura . 
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- Referitor la Asfaltare DC 98, l-am depus, avem sperante, asteptam bugetul, e greu sa 
functionam fara buget . 

- Dispensarul este finalizat, asteptam AFIR- ul la receptie, s-a facut curatenie si nivelare 
in curte, se mai asteapta niste dotari . Sistemul de incalzire este electric, solutia este 
montarea de 3 stalpi pe langa gardul lui Roza, este proiectul depus pentru aceasta retea, 
in 1-2 saptamani se pune si trifazic la Dispensar . 

- Cu gazele, se lucreaza la proiect, mai multe comune sunt interesate sa intre pe aceasta 
conducta, noi vom face proiectul in comun cu Corbu, Corbu o sa fie lider . 

- Am facut un fel de curatenie de primavara, insa cetatenii arunca gunoiul la intamplare . 
- Se spune ca plata asistentilor personali si indemnizatiilor de handicap va fi asigurata in 

totalitate de bugetul local, avem 42 indemnizatii de handicap si 5 asistenti personali . 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 
 
 
               Preşedinte ,                         Întocmit , 

           Mandache Maria                           Nicolăiţă  Viorel 


